



## VESTRE BAADELAUG

Bådehavnsvej 6  
9000 Aalborg

### Mødereferat

Emne: Bestyrelsesmøde  
Dato: 02. Oktober, 2017  
Deltagere: Ole Espensen (OE), formand  
Rasmus Jøker (RJ), næstformand  
Lars Nielsen (LAN), fartøjsinspektør  
Inge Lysdal Larsen (ILL), sekretær (rekvirent)  
Leif Nielsen (LEN), aktivitetsleder  
Per Jensen (PJ), havnefoged  
  
Afbud: Claus Heikel (CH), kasserer

Punkt	Indhold	Ansvarlig	Inden
1	<b>Havnefoged anliggender</b>  Parkering på havnekajen i Skudehavnen, er taget med Aalborg Kommune – som vil sætte afmærkning op – så et stykke af kajen mod træskibene vil blive fri for parkering – så det kan bruges til optagning.		
2	<b>Sidste mødereferat</b>  Referatet fra generalforsamlingen blev gennemgået og efter et par smårettelser er det klar.  <b>Udestående fra de sidste referater:</b>  -Ralvej/Status: uændret fra sidst – Aalborg Kommunes materiel står stadig på vores areal. Alle stativer på Ralvej er mærket. -oprydning øvrige Landpladser: først når Ralvej er færdig. -Bjælke til vippen i SKH: den er modtaget, skal høvles. -Slange til gyngen i SKH: er også modtaget.  Der arbejdes bl.a. på kontor til Per, overordnet regler SL/VB ang. postkasser, renovering af Bad og toiletbygning i VB.	OE RJ	

3	<p><b>ANF anliggender</b></p> <p>-Der skal være Havnesyn Lørdag den 7. oktober 2017 og vi har en lang række ønsker hertil;          -flere el-standere på broerne i SKH (1 stk. pr. båd)          -ekstra y-bom på bro 7          -rengøring for ruere på stiger, broer mv.          -mgl. tømmer på sydsiden          Dette er blot nogle af de ønsker vi vil komme med til mødet, så må vi håbe/se hvad vi får lov til at få lavet.</p> <p><b>INFO:</b> Der er blevet oplyst at molehovederne i Hals skal renoveres til efteråret. Det kan godt få betydning ved indsejling.</p>		
4	<p><b>ALH anliggender</b></p> <p>Der afholdes bestyrelsesmøde den 5. oktober 2017.</p> <p>Fra VB's side består ALH's bestyrelse af Formand, Kasserer og Fartøjsinspektør.</p>		
5	<p><b>Økonomi</b></p> <p>Claus var ikke til stede.</p>		
6	<p><b>Bordet rundt</b></p>		
	<p><b>Generel information/snak om - på mødet:</b></p> <p>Det blev aftalt at ALLE M-pladser fremover skal godkendes af VB's Fartøjsinspektør.          Ellers har LAN ikke føling med hvordan situationen ser ud.</p> <p>Sporrist planen er godkendt af Bestyrelsen – der er fuldt optaget på sporrissen.</p> <p>Vi bliver tit spurgt om løse hunde – vi må henstille til reglerne for Aalborg Kommune – alle hunde skal føres i snor.          Mere om dette emne i næste info-brev.</p> <p>Postkasser – de rengøres, evt. nye låse mv. – så vil der blive frigjort nogen. Vi får ryddet op i hvem der har én i dag.          Det er kun folk <b>med</b> Folkeregister adresse her, der kan have en postkasse.          Vi opfordrer folk, der ikke har folkeregister adresse her, men som har en postkasse til at tage kontakt til Per, HF for at aflevere nøglen/postkassen.</p> <p>Leif arbejder på i efterår/vinter at få lavet nogle kursusaftener,</p>	<p>Bestyrelsen</p> <p>LAN</p> <p>Bestyrelsen</p> <p>Bestyrelsen</p> <p>LEN</p>	

	<p>emnerne kunne fx være; farligt gods, førstehjælp, knob. Dette arbejdes der videre på, ikke fastlagt endnu.</p> <p><b>Næste aktivitet:</b> 4. November kl. 18.00 - Afriggerfest</p> <p>2. December kl. 14.00 - Årets hyggelige julespil</p>	LEN	
<b>7</b>	<p><b>Næste møde</b> Onsdag den 06. November 2017 kl. 17:30 i klubhuset</p>		